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C s ő v á r i  János:

A Kulturális Bizottságban úgy éreztük, azt lehet eladni, 
ami most valóságos használatban van a gyermektáborban, 
ezért az előterjesztést, illetve terv-ja vaslatot elfogadtuk. 
Pénzügyi Bizottság véleményét hallva azonban úgy érzem, 
velük kell egyetértenünk, ezért csatlakozom a Pénzügyi Bi
zottság véleményéhez.

A n g y a l  Péterné:

A pétfürdői részönkormányzat elfogadta, hogy a telekhatárt 
rendezni kell.

S a j t o s  János:

Az inotai részönkormányzat az l.a vázrajz szerint javasol
ja az előterjesztést elfogadásra.

T ö r z s ö k  Károly:

Történt-e valamilyen egyeztetés a dunaújvárosi hivatallal?

C s ő s z n é Rabóczky Ágnes:

Igen, elkezdődtek a tárgyalások, s közösen állapodtunk meg 
abban, hogy földtanilag rendezzük a területet.

T ö r z s ö k  Károly:

Ezt a vázlatot is ismerik?

C s ő s z n é  Rabóczky Ágnes:

Igen. Ök is azon a véleményen vannak, hogy mindenki a fahá
zainak megfelelő terület birtokosa legyen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Vitára bocsátom az anyagot.

Dr. B u z á s i  István:

Szükségesnek tartanám, hogy mindenképpen területarányosan, 
s végső soron értékarányosan történjen a megosztás.
A tulajdonok bejegyzése megtörténhet úgy, hogy ne legyen 
értékvesztés, mivel majdnem azonos terület-nagyságokról van 
szó. Itt csupán eszmei megosztás történik, mivel a gyerekek 
játszóterét nem lehet a valóságban megosztani, csupán a be
jegyzést kell rendezni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Aki az előterjesztés határozat-tervezetét a következő kiegé
szítéssel elfogadja:
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"... terület, illetve értékarányos megosztásra törekedje
nek..."
kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal, egyhangúlag a 
következő határozatot hozta:

56../1993.(III.30.)számú Kép viselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület elvi hozzájárulását adja az Alsóőr
si Gyermektábor telekhatár -rendezéséhez a vázrajz II. 
változata szerint.

A Képviselő-testület felhívja a Gyermek és Ifjúsági Ház 
(Várpalota, Honvéd u. 2.) igazgatóját az érintett szom
szédokkal történő együttműködésre, a telekhatár-rendezés 
előkészületeinek megtételére, és arra, hogy a hozzá kap
csolódó megállapodásokat készíttesse el és azt jóváha
gyásra terjessze a Képviselő-testület elé.
Törekedjenek a terület-, illetve értékarányos megosztásra!

Fele lős: Csőszné Rabóczky Ágnes a Gyermek és Ifjúsági Ház 
igazgatója

Határidő: az érintettek közös szándéknyilatkozatának 
megtörténte után 30 nap

4/9.

53.) á várpalotai 3240 thirsz-iLÜ impatlao Várpalota ¥áros 
Oirnlkormáoyzata által történő twlajdonjog rendezése

L e s z k o v s z k i  T ibor :

Az anyaggal kapcsolatos vázlatrajzot pótlólag megkapták. 
Bizottsági véleményeket kérnék.

L a n c z m a n n  József:

A Városrendezési Bizottság 5 igen szavazat és 1 tartózkodás 
mellett a javaslatot elfogadta.

Dr . S z a b ó  Gyula :

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja az anyag tárgya
lását, ugyanakkor kéri, történjen kivizsgálás abban, hogy 
ki hibázott, milyen mértékben, s amennyiben szükséges, a 
felelősségre-vonást javasolja.

A n g y a l  Pétérné:

Pétfürdő Részönkormányzata az előterjesztést nem tárgyalta. 

S a j t o s  János:

Az előterjesztést Inota Részönkormányzata sem tárgyalta.
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C z i f r a  László:

A Jogi Bizottság az előterjesztés elfogadását javasolja az
zal a feltétellel, hogy a Jegyző urat felkéri, folytasson 
vizsgálatot, hogy ezen telkek kimérésekor történtek-e jog
talan és szándékos károkozások. Amennyiben ez megállapítható, 
akkor tegyen javaslatot a felelősségre-vonásra.

L e s z k o v s z k i  T ibor :

Vitára bocsátom az anyagot.

Amennyiben kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nincs, úgy 
aki a határozat-tervezetet az imént Czifra László képviselő 
úr általi kiegészítéssel elfogadja, kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 1 tartózkodás mel
lett a következő határozatot hozta:

.5.7. / i993.(Hi.3Q.)számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete engedé
lyezi a várpalotai 3445 tulajdoni lapszámon nyilvántartott 
3240 helyrajzi számú kert művelési ágú 5651 m2 területű 
ingatlan Önkormányzat által történő megvásárlását az ingat- 
lan-nyilvántartás szerinti 11 magántulajdonostól a tulajdo
ni részarányuknak megfelelő hányadok figyelembe vételével 
a hivatalos értékbecslés szerinti 590.000,-Ft, azaz 
Ötszázkilencvenezer 00/100 forint forgalmi értékben a Vá
rosgazdálkodási Iroda költségvetése terhére.
Egyben felhatalmazza Várpalota város Polgármesterét a 
szerződés megkötésére.
Felkéri Jegyző urat, folytasson vizsgálatot, hogy ezen 
telkek kimérésekor történt -e szándékos károkozás 
Amennyiben ez megállapítható, úgy tegyen javaslatot a fe- 
lelősségre-vonásra.
Határidő: 1993. május 30.
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester,

Dr. Czeidli István jegyző.

4/10.

54.) A háziorvosi szolgáltatások finanszírozására kötött
szerződések 1993. jujnios 30-ig történő meghosszabbítása

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Megkérdezem Dr. Nagy Lászlót, kíván-e az anyaggal kapcsolat
ban valami kiegészítést adni?

Dr. N a g y  László:

Köszönöm, nem.
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L e s z k o v s z k i  T ibor :

Kérném a bizottságok véleményét. 

D r . B a k o n y i  Csilla:

Az Egészségügyi Bizottság az előterjesztést egyhangúlag 
elfogadásra javasolja.

Dr . S z a b ó  Gyula :

A Pénzügyi Bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mel
lett az előterjesztést elfogadásra javasolja.

L e s z k o v s z k i  T ibor:

1992. júlis 1-től december 31-ig kötött szerződéseket újabb 
fél évvel meghosszabbítjuk - erről van szó ebben az előter
jesztésben. Ehhez azonban a képviselő-testület jóváhagyása 
szükséges.
Aki változatlan formában elfogadja az előterjesztést, kérem 
szavazzon:

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

.5.8. ./1993.(III.30.)számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete a 
Veszprém Megyei Társadalombiztosítási Igazgatóságnak a 
Várpalota Városi Kórház-Rendelőintézettel, mint önkormány
zati feladatokat ellátó egészségügyi intézménnyel 1992. 
június 12-én kötött, 1992. december 31-ig hatályos szer
ződését a háziorvosi szolgáltatások biztosítására és fi
nanszírozására a szerződésben foglalt változatlan felté
telekkel 1993. június 30-ig meghosszabbítja.

Felhívja a Polgármestert és a Jegyzőt, hogy a szerződést 
haladéktalanul záradékolja.

Határidő : azonnal
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester 

Dr. Czeidli Isrtván jegyző.

4/11.

55. ) Inotaí és pétfördoí szennyvízcsatornázás céltámogatási

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Megkérdezném Szathmáry Kálmán irodavezetőtől, miért kell ez
zel az anyaggal ismételten foglalkoznunk?
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S z a t h m á r y  Kálmán:

Tavaly az igényt már megszavaztuk, de 1993.április 14-ig 
ezt az igényt fel kell újítani, mivel változtak a jogszabá
lyok. Míg tavaly 50 %-os támogatásra pályáztunk, addig 
idén csak 30 %-ot kaphatunk.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, úgy szavazásra te
szem fel az előterjesztést.
Aki Inota pályázatát elfogadja, kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

. .5.9. /1993.(III.30.)számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 38/1993. 
(I I . 26 . )számú határozatának rendelkező része az alábbiak 
szerint módosul:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete támogat
ja az inotai városrész szennyvízcsatornázási munkáit és a 
beruházási összeget 120.492,-EFt + 25 % ÁFA, összesen 
150.615,-EFt prognosztizált összeggel elfogadja:1993 . évre 
73.040,-EFt, 1994. évre 75.950,-EFt összegben.
Ehhez igényli 1993. évre a csatornahálózat megépítéséhez 
a 30 %-os céltámogatást 21.912,-EFt-tal, 1994. évre 
18.111,-EFt-tal, a főgyűjtő megépítéséhez az 50 %-os cél- 
támogatást 1994. évre 7.790,-EFt-tal.
A csatornahálózat megépítéséhez még szükséges 70 %-os 
összeget saját forrásból 1993. évre 51.128 ,-EF t-ot, 1994. 
évre 42.259,-EFt-ot, a főgyűjtő megépítéséhez a még szük
séges 50 %-os összeget saját forrásból 7.790,-EFt összeg
ben biztosítja.

Határidő: azonnal , illetve folyamatos 
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

Aki Pétfürdő pályázatát elfogadja, kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

.6 Q ./1993.(III.30.)számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 24/1993. 
(1 1 . 26 .)számú határozatának rendelkező része az alábbiak 
szerint módosul:
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Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete támo
gatja a pétfürdői városrész szennyvízcsatornázási mun
káit és a beruházási összeget 235.058,-EFt + 25 % ÁFA, 
összesen 293.823,-EFt összeggel elfogadja: 1994. évre' 
145 . 349 ,-EF t , 1995. évre 144.099,-EFt összegben.
Ehhez igényli 1994. évre a csatornahálózat megépítésé
hez a 30 % céltámogatást 20.963,-EFt-tal, 1995. évre 
20.587,-EFt-tal, a főgyűjtő és a szennyvíz tisztitó-te- 
lep megépítéséhez az 50 %-os céltámogatást 1994-95-re 
37.736,-EFt-tal.
A csatornahálózat megépítéséhez még szükséges 70 %-os 
összeget saját forrásból 1994. évre 48.915,-EFt-ot, 
1995-re 48.041,-EFt-ot, a főgyűjtő és szennyvíztisztító- 
telep megépítéséhez a még szükséges 50 %-os összeget sa
ját forrásból 1994-95. évre 37 . 735 ,-EFt-tal biztosítja.

Határidő: azonnal, illetve folyamatos 
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester.

4/12.
56.) 1993-1994. éwi egészségügyi gép-niíöiszer beszerzésre

L e s z k o v s z k i  T ibor:

Felkérem Unferdorben Anikó irodavezetőt az anyag kiegészí
tésére .

U n f e r d o r b e n  Anikó:

Ez az anyag is azért került ismételten a testület elé, mi 
vel új rendelet jelent meg az 1993-94. évi igénybejelentés
re, miszerint egyben kell benyújtani az 1993-as, 1994-es 
igényeket. Az 1993-as évi igényekre infláció-mértéket is 
kell kalkulálni. Az előző két döntést kell összedolgoznunk 
az inflációs mértékkel, s ezzel felkorrigálni.
Ezért kérem a Képviselő urakat, hogy fogadják el így a ha
tározatot .

L e s z k o v s z k i  T ibor:

Aki a határozatot módosítás nélkül elfogadja, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 1 tartózkodás mel
lett a következő határozatot hozta:

■.$1/1993.(111.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzata Képviselő-testülete egyet
ért a Kórház-Rendelőintézet részére céltámogatással meg
valósuló 30.528,-EFt összköltségű egészségügyi gép-műszer 
beszerzéssel.
A Képviselő-testület saját forrásként 60 %-ot, 18.317, EFt- 
ot - a beruházási adatlap szerinti ütemezésben - az éves
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költségvetési rendeleteiben biztosítja. 

Határidő: azonnal
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

Be je le n t é s e ik , In terp e l lác ió ik

C s ő v á r i  Ján os:

A Gimnázium, a Faller Jenő Szakmunkásképző Iskola, valamint 
a 8.sz. Általános Iskola üzemeltetési szempontból a megyei 
önkormányzathoz, míg tulajdon szempontjából a városhoz tartoz
nak.
Ki kell dolgoznunk, hogy hosszabb távon hova tartozzanak, mi
vel készül az új oktatási törvény - illetve már elkészült - 
mely alapján az önkormányzatoknak dönteni kell e kérdésben. 
Éppen ezért a Kulturális Bizottság azt javasolja, hogy kér
jük fel a Polgármesteri Hivatal Humán Közszolgáltatási Irodá
ját, hogy dolgozzon ki olyan előterjesztést, mely figyelembe 
veszi ezeket az előírásokat, hogy mikor a törvény elfogadásra 
kerül, ne essünk késésbe. Ennek pénzügyi kihatása is van, 
ezért ebben a munkában természetesen a Pénzügyi Irodának is 
részt kellene venni.
Olyan elgondolás is van a törvényjavaslatban, mely szerint 
egy helyi közoktatási programot kell kidolgozni, melynek ez 
is szerves része.
Nem vagyunk abban a helyzetben, hogy konkrét elgondolást hoz
zunk, illetve döntést, de szeretnénk, ha ebben elindulna a 
munka. Az információ-bővüléssel ezt lehetne bővíteni, s amikor 
az időpont a legkedvezőbb, akkor kellene e kérdésben dönteni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Vitára bocsátom az elhangzottakat.

T ö r z s ö k  Károly:

Amit Csővári úr elmondott, egy valóban sürgető kérdés.
Az új törvény jelentős változásokat hozhat a jelenleg hatá
lyoshoz képest.Az iskoláztatás majdan feladatokat fog róni 
a városra. A 10 osztályra való áttérés miatt az általános 
iskolások képzése a jelenlegi szakmunkásképzőre, illetve 
Gimnáziumra fog hárulni. A szakosztályos oktatás keretében 
a 8.sz. Iskola is feladatokat fog még vállalni.
Ezek az intézmények várhatóan több feladatot fognak ellátni, 
így azt a funkciót töltik be, ami a mi feladatunk lenne a 
városban. Igaz, ellentétes híreket is hallani, mely szerint 
a központi költségvetés az oktatási intézmények dolgozóinak 
bérét fogja csak rendezni, a dologi kiadásokat pedig az ön
kormányzatnak kell rendezni. Ha megvizsgáljuk ezt a kérdést, 
nem tudom, hogy fel tudjuk-e vállalni.
Döntésre csak akkor gondolhatunk, ha az új törvények már
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ismertté válnak. Valószínű, hogy többen leszünk, akik azt 
akarjuk, hogy az intézmények legyenek a városé.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Természetesen egyetértek Csővári képviselő úr bejelentésé
vel, s ezt szeretném még két dologgal kiegészíteni.
A Magániskola szakvéleményezése kapcsán kerültünk kapcsolat
ba a Regionális Oktatásügyi Központ képviselőjével, aki 
felajánlotta, hogy amennyiben szükségét látja a Képviselő- 
testület, úgy készítenek felmérést a Faller Jenő Szakmunkás- 
képző Iskolában lévő képzés prognosztizálására, hogy mely 
szakmák képzésére van szükség. En javaslom, hogy készüljön 
ilyen felmérés, mivel a jövő évi beiskolázási feltételeket 
rögzítenünk kell.
Valamint javaslom, hogy ennek a tanulmányi szintű programnak 
a kidolgozásához hozzunk létre egy szakértőkből álló bizott
ságot, mivel a Humán Iroda dolgozóitól ilyen mélységű munka 
nem várható el, s részletesebb, megalapozottabb program ál
lítható így össze.
Az Iroda lesz felelős a program elkészüléséért, melybe 
szakértőket kell bevonni, ők adjanak javaslatot, hogy milyen 
szakképzés legyen a szakközépiskolában.

T ö r z s ö k  Káro l y :

Nem tudom, hogy ehhez nem kellene-e a Megyei Önkormányzat 
hozzájárulását megszerezni?

Dr. C z e i d l i  István:

A jelenleg hatályos szerződést felül kell vizsgálni, mivel
1994-ben lejár.
Ebben az esetben színt kell vallani, s amennyiben a felté
teleket nem vállalja a települési önkormányzat, úgy az intéz
ményeket át kell adni. Természetesen ebből a szempontból is 
tárgyalni kell a Megyei Önkormányzattal.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Jól tudjuk, hogy pár szakma oktatásának a megszüntetése gon
dot fog okozni néhány embernek.

Összegezve: a Humán Közszolgáltatási Irodát bízzuk meg, hogy 
szakértők bevonásával egy szakvéleményt készítsen a három 
középiskola fenntartására, s kérjük fel a Regionális Oktatás
ügyi Központot a szakképzésre vonatkozó program kidolgozására. 
Határidő: 1993. május 30.

Aki a javaslattal egyetért, kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 18igen szavazattal, egyhangúlag a követ
kező határozatot hozta:
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.6?. 71993.(III. 30 . ) számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete megbíz
za a Polgármesteri Hivatal Humán Közszolgáltatási Irodá
ját szakértői munkacsoport létrehozására, melynek fela
datául tűzi programtervezet elkészítését a Thuri György 
Gimnázium, a Faller Jenő Szakközépiskola és Szakmunkáskép
ző Intézet, valamint a Speciális Szakiskola fenntartásá
ra vonatkozóan, figyelemmel a készülő közoktatási törvény
re .
A Képviselő-testület felkéri a Közép-Dunántúli Regionális 
Oktatásügyi Központot szakértői vélemény készítésére arra 
vonatkozóan, hogy milyen oktatási formák (szakképzés) be
vezetését javasolják a Faller Jenő Szakközépiskola és 
Szakmunkásképző Intézetbe.

Határidő: határozat megküldésére: 1993. április 13.
programtervezet kidolgozására: 1993. május 30.

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester
Humán Közszolgáltatási Iroda vezetője

Csiszár Ernő interpellációja

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Csiszár Ernő képviselő egy írásbeli interpellációt juttatott 
el hozzám, melyet szeretnék felolvasni.

(Ismerteti az interpellációt, mely a jegyzőkönyvhöz van mel
lékelve .)

Dr. C z e i d l i  István:

Kérem a Képviselő-testületet, hogy adjon engedélyt arra, 
hogy Csiszár úrnak - mivel nincs jelen - 13 napon belül írás
ban adhassad választ interpellációjára, míg a testületnek kö- - 
vetkező ülésen adnék erről jelentést.

Az interpelláció beérkezésekor azonnal vizsgálatot rendeltem 
el. Ez a terület a honvédségé volt, majd hasznosításra a 
Termelőszövetkezetnek adták. Jelenleg közterületi véderdő. 
Valóban igaz, amit Csiszár úr az interpellációban ír.
1992-ben 6 esetben volt riasztás tűz miatt erre a területre, 
melyből 3 esetben valóban volt is tűz. 4 ha terület szenvedett 
tűzkárt. Az ok legtöbbször a gyerekek csínytevése volt. 
Gondoskodni kell arról, hogy a tüzelésre alkalmas fák eltaka
rítása megtörténjen. Erre van is jelentkező. A területet ren
dezni kell.
Sajnos általános jelenség a Bakonyban, hogy meggondolatlanság-5 
hanyagság, vagy szándékosság miatt történnek tűzesetek.
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ígérem, hogy ezeknek a területeknek a fokozott felügyeletét 
kérni fogom a Közterület-felügyelettől, illetve az erdőkeze
lő szervtől

Kérem ismételten fogadják el, hogy erre az interpellációra 
Csiszár úrnak 15 napon belül írásban válaszoljak, míg a 
kép viselő-testületnek a legközelebbi ülésen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Aki Jegyző úr kérelmét elfogadja, kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal, egyhangúlag a kö
vetkező határozatot hozta:

.63 ./1993.(I I I .3 Q . )számú Képviselő-testületi határozat:

Az Önkormányzati Kép viselő-testület Csiszár Ernő inter
pellációjával kapcsolatos tájékoztatás elfogadta azzal, 
hogy az interpelláció benyújtóját 15 napon belül a 
Jegyző írásban értesíti, a Képviselő-testületet pedig 
a soron következő ülésen tájékoztatja a tett intézkedé
seiről.

Határidő: 15 nap, illetve soron következő ülés 
Felelős: Dr. Czeidli István jegyző

11.25 órakor Papp Gyula megjött.
L e s z k o v s z k i  Tibor:

Nekem még két bejelentésem lenne:

A Bakony Bike megköszöni levélben, hogy 1993-ra működésük 
segítéséhez anyagiakkal hozzájárultunk.

(Ismerteti a Bakony Bike köszönőlevelét - jegyzőkönyvhöz 
mellékelve.)

Csányi Zoltántól szintén köszönőlevél érkezett. (Ismerteti
- jegyzőkönyvhöz mellékelve.)

Mivel az irodavezetői pályázatok tárgyalását két pályázó 
zárt ülésen kérte, ezért kérem előbb tegyék meg egyéb beje
lentéseiket .

Dr. S z i l á g y i  Tibor:

A Környezetvédelmi Bizottság március 23-i ülésén elhangzott, 
hogy támogatjuk Jegyző úr kérését, hogy környezeti vizsgálat 
készüljön a Bakony Metállal kapcsolatban. Gondolom Jegyző úr 
megteszi a szükséges lépéseket, de a megállapításról tájékoz
tatnám a képviselő-testületet.
Környezetszennyezést tapasztaltunk a robbanóanyag-raktárnál, 
de a karszt-kútnál még nem tudtak szennyezést kimutatni.
Ennek ellenére ez a terület alkalmatlan az I. osztályú veszé
lyes hulladék tárolására, ezért ezt el kell mielőbb távolítani.
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Legutóbbi terepbejáráson - ahol jelen volt a hivatal képvi
selője, valamint a Fejér Megyei Környezetvédelmi Felü
gyelő - egy szürke színű port találtak, mely valószínű azbeszt: 
ANT5Z megvizsgálta. Mivel ennek az emberre ártalmas hatását 
ismerik, ezért nem részletezem, de ebben feltétlen intéz
kedni kell. Nem lehet ezt az ügyet bírósági úton elintézni, 
mivel ez nagyon hosszadalmas.
Felkérem Polgármester urat, hogy haladéktalanul tegyen in
tézkedést, hogy amennyiben nem tudjuk rákényszeríteni a te
rület tulajdonosát a hulladék elszállítására, úgy mi gon
doskodjunk erről.

Dr. C z e i d l i  István:

A hatósági hatáskört tekintve ez az ügy a Környezetvédelmi 
Felügyelethez tartozik. A hulladék elszállítása a Bakony 
Metál felelőssége, de ezen a területen jelenleg nincs senki. 
Vétség gyanúja is felmerülhet, éppen ezért megkértük a 
rendőrséget, hogy a Bakony-Metál vizsgálatánál ezt a kérdést 
is vizsgálják felül. A felelősség érvényesítésének megvannak 
a lehetőségei, azonban a szállítás költsége komoly pénzügyi 
kiadást jelent.

D o m o k o s  István:

Valóban ez hatósági feladat. Már írtunk e kérdésben a Bakony- 
Metálnak, hogy gondoskodjanak a hulladék elszállításáról, 
mivel mi ez ügyben eljárni nem tudunk.

Dr. C z e i d l i  István:

A szokásos eljárás az lenne, hogy amennyiben nem képes a 
felszólított arra, hogy eleget tegyen a felszólításnak, úgy 
terhére, költségére a feladatot a hatóságnak kell megoldania. 
Ilyen lehetősége a környezetvédelemnek lehet, de ezt a hulla
dékot ebben a körben kezelni nem lehet, s a szállítás is 
mintegy 20 millió Ft-os költségkihatású lenne.

Dr. S z i l á g y i  Tibor:

Mennyi idő fog eltelni az intézkedésig? Sürgős megoldásra 
van szükség, mivel a szél szétfújja.

D o m o k o s  István:

Mekkora mennyiségről van szó?

Dr. S z i l á g y i  T i b o r :

Több zsák, illetve láda van.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Megígérem, hogy péntekig - április 2-rig - lerendez tetem az 
üg y e t .


